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Abstract (en)
[origin: US2001041115A1] For the manufacture of a ring part out of a flat sheet-metal part to form a lid for a lid of a can. A hot-sealable coating is
provided on one side of the sheet-metal part which is then shaped into a cylindrical tube with the coating being on the inside. The axially extending
edges of the tube are joined together to form a butt-joint and the inside surface thereof pressed against a cooling plate. A butt-joint welding seam is
then created by means of a laser jet. The tube is separated into equal length tube sections and each is conically enlarged at one end. The other end
of each tube section is bent radially inwardly to form a bearing surface for a tear-off foil. By flanging the conically enlarged end, an annular flange is
created to receive a body of a can.

Abstract (de)
Zur Herstellung eines Ringteils (1) aus Blech für einen Dosendeckel wird ein ebenes Blechteil, das an einer Seite eine heißsiegelfähige
Beschichtung (7) aufweist, zu einem zylindrischen Rohr (14) umgeformt, bei dem die Beschichtung (7) sich auf der Innenseite befindet. Die axial
verlaufenden Ränder (17) des Rohrs (14) werden zu einem Stumpfstoß (20) zusammengepreßt und rohrinnenseitig gegen eine Kühlplatte (18)
angepreßt. Sodann wird mittels eines Laserstrahls (19) eine Stumpfstoßschweißnaht (20) erzeugt. Das Rohr wird in gleichlange Rohrabschnitte (21)
unterteilt, bei denen jeweils ein Ende (22) konisch aufgeweitet wird. Das andere Ende jedes Rohrabschnitts wird zur Bildung einer Auflagefläche
(4) für eine Aufreißfolie (5) radial eingezogen. Durch Bördeln des konisch aufgeweiteten Endes wird ein Außenbördel (2) zur Aufnahme eines
Dosenrumpfes hergestellt. <IMAGE>
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